
Informace z radnice 

 Koncem měsíce dubna a začátkem května jsme byli svědky dost závažného zhoršení bezpečnostní 

situace ve městě. Nešlo už jenom o vandalismus nebo narušování veřejného pořádku, ale přímo o 

nárůst násilné trestné činnosti, kterou ve většině případů páchaly skupiny cizích nepřizpůsobivých 

občanů, které se natáhly do našeho města. Střechu nad hlavou jim zde poskytlo několik vlastníků 

bytů, kteří jim své byty pronajali. Nakonec proč ne, když naši zákonodárci rozhodli o tom, že 

těmto občanům je potřeba vyplácet tučné dávky na bydlení . Pro zvládnutí situace byla přijata 

řada opatření ve spolupráci se státní policií z Jindřichova Hradce, se kterou jsme uzavřeli dohodu 

o vzájemné spolupráci při zabezpečování místních záležitostí veřejného pořádku. Situace na 

sídlišti Na Hliněnce se zklidnila, pozornost bude potřeba věnovat ulici a parku B. Smetany. Za 

dočasné zlepšení stavu můžeme možná poděkovat i několika odvážným místním občanům, kteří 

se o bezpečnost ve městě postarali v rámci svých možností . 

 S nastávající letní sezónou rozhodně nepřichází sezóna okurková. Skončilo období příprav a 

začínají se rozjíždět investiční akce. Čeká nás kompletní oprava povrchu komunikace v ulici 

Čechova mezi ulicemi Nádražní a Štítného za 760 tisíc Kč a oprava střechy městského úřadu za 526 

tisíc Kč. V budově úřadu proběhne též oprava dvou rozpadlých schodišť (100 tisíc Kč) a částečná 

výměna oken (129 tisíc Kč), která musí předcházet celkové rekonstrukci ústředního topení. Před 

dokončením je výběrové řízení na zhotovitele rekultivace bývalé skládky v pískovně za hřbitovem 

(nařízeno inspekcí ŽP). Výběrové řízení bylo zahájeno na rekonstrukci úpravny vody vodojemu a 

demolici bývalé jídelny uranových dolů, na jejímž místě je plánována nová hasičská zbrojnice. (U 

všech akcí se čeká na podpis smlouvy s dodavateli.) 

 Město obdrželo dotaci od Jihočeského kraje ve výši 43 000,-Kč na nákup dýchacích přístrojů pro 

zásahovou jednotku našich hasičů a 30 000,-Kč na živou kulturu. Od Ministerstva kultury ČR jsme 

dostali dotaci ve výši 21 000,-Kč na nákup projektoru, notebooku a plátna pro místní knihovnu a 

6 000,-Kč v rámci akce „Knihovna 21. století“ na výtvarné dílny. 

 Chtěl bych touto cestou poděkovat děvčatům pěveckého sboru a paní učitelce Vanišové, skautům, 

sboru dobrovolných hasičů a všem občanům za účast při oslavě 68. výročí konce druhé světové 

války. 
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